
PROTOKÓŁ NR 54/13

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej oraz

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 10 września 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski,

5. Krzysztof Kapała, 

6. Mariusz Kubiak,

7. Paweł Pituch,

8. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska. 

Zaproszone osoby:

9. Bartłomiej Nawrocki,

10. Barbara Nikołajew.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Organizacja ruchu na ul. Gielniaka i Sanatoryjnej oraz na Starówce.

3. Omówienie pisma mieszkańców z ul. Reja 2.

4. Zapoznanie  się  z  pismami  wnioskującymi  o  przyznanie  „Honorowego  Obywatela  Miasta 

Kowary”.

5. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji otworzyła P. A. Klepacz zapoznała zebranych z porządkiem obrad, 

który  został  zaakceptowany.  Ponieważ  większość  spraw,  zawartych  w  porządku  dotyczy  gospodarki  

śmieciowej, racjonalnym było połączyć obydwie komisje. 

Ad. 2 Przewodnicząca KGK P. Klepacz zwróciła się do P. Nawrockiego ze sprawą mieszkańca który 

zwracał się do U.M. odnośnie organizacji ruchu drogowego na ul. Gielniaka i Sanatoryjnej. Zainteresowany 

nie  dostał  żadnej  odpowiedzi.  Droga  prowadząca  do  szpitala  winna  być  drogą  wewnętrzną  czyli 

podporządkowaną. Jest inaczej. Pan Nawrocki solennie zapewnił że sprawa będzie rozwiązana w najbliższym 

czasie.  Również  Radny  Pan  Kapała  spytał  czy  możliwy  jest  powrót  do  organizacji  ruchu  przy  ul. 

Jeleniogórskiej  (skrzyżowanie  na  Wojków),  która  istniała  przed  remontem?  Niestety,  Pan  Nawrocki  
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oświadczył  że  nie,  gdyż  okres  gwarancji  tj.  36  miesięcy  mija  a  Dyrekcja  Dróg  nie  była  zainteresowana  

przywróceniem poprzedniego stanu.

Również od Stowarzyszenia Miłośników Kowar wpłynęło pismo w sprawie organizacji  ruchu na starówce 

miejskiej.  SMK  skierowało  już  raz  pismo  w  tej  sprawie  10  kwietnia  tego  roku,  niestety  nie  otrzymali  

odpowiedzi.  W ciągu trzech miesięcy  tj.  od 30.04.2013 r.  do  31.07.2013 r.,  według danych zawartych w 

piśmie, doszło do 301 wykroczeń. Skoro nie są przestrzegane przepisy ruchu drogowego w tak newralgicznym 

miejscu jakim jest starówka, należy zapoznać z tym stanem policję, co powinien zrobić Przew. Komisji Ładu i 

Porządku Publicznego.

Ad.  3  Radny  Pan  Pituch  wyjaśnił  dlaczego  wspólnota  mieszkaniowa  z  ul.  Reja  2  ubiega  się  o 

dzierżawę gruntu pod budowę śmietnika. Uzasadnił  to w bardzo racjonalny sposób. Pismo w tej sprawie 

zostało wysłane do Urzędu 16.05.2013 r., niestety wspólnota nie otrzymała odpowiedzi.

Zarządca wspólnoty Pani Barbara Nikołajew obecna na posiedzeniu wyraźnie podkreśliła że brak odpowiedzi 

na pismo skutecznie nie pozwala na podjęcie decyzji o budowie śmietnika. Pan Burmistrz podczas spotkania 

z mieszkańcami w Domu Kultury (spotkanie dotyczyło nowej ustawy tzw. „śmieciowej”) solennie obiecał że 

nie będzie stawiał przeszkód mieszkańcom w organizacji punktów zbiórki odpadów. Według mieszkańców 

nie dotrzymał obietnicy.

Pan Nawrocki zapewnił że zorganizuje spotkanie z zarządcą wspólnoty Reja 2 nazajutrz tj. 11.09.2013 r. o  

godz. 17:00 i sprawa będzie rozwiązana.

Ad. 4 Do komisji wpłynęły pisma odnośnie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Kowar”. Burmistrz 

zgłosił dwie kandydatury. Radni odłożyli sprawę na termin późniejszy. Podjęcie decyzji w sprawie wymaga 

rozwagi i czasu.

 Ad. 5  W sprawach różnych poruszono sprawę dzikiego wysypiska które powstało przy jednej ze  

wspólnot, mimo że zgłaszane było do P. Kozika trzy miesiące wcześniej, to BIM obciążył wspólnotę za wywóz 

kwotą ok. 400 zł.

Poruszono problem braku dużych pojemników, które Pan Lewandowicz solennie obiecał porozmieszczać w 

wyznaczonych miejscach.

Radna Pani  Pietraszek  poruszyła  problem środków tzw.  „popowodziowych”,  które  należy  przeznaczyć na 

drogę ul. Rejtana i mur przy starym cmentarzu który uległ zniszczeniu podczas poprzedniej ulewy.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisje zwracają się z wnioskiem do Pana Burmistrza aby wziął pod uwagę pismo Stowarzyszenia 

Miłośników Kowar  odnośnie  wykroczeń dotyczących łamania przepisów ruchu drogowego na starówce,  i 

zapoznał odpowiednie służby z danymi zawartymi w tym piśmie. (jednogłośnie) 

2.  Komisje  wnioskują  do  Pana  Burmistrza  aby  zorganizował  spotkania  z  zarządcami  wspólnot  i 

wyznaczył tereny pod budowę śmietników. (jednogłośnie) 
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Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczące Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                   Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                                Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                                      Handlu, Usług i Rolnictwa 
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